
Van:
Aan:
Onderwerp:
Datum:

Carla Koers; Griffie Zevenaar
Re: Babberichse weg
donderdag 22 november 2018 17:13:09

Geachte mevrouw Koers,

Op 14 september jongst leden mocht ik als woordvoerder van de Actiegroep
Babberichseweg van u, naar aanleiding van een eerdere inspraak in de
commissievergadering, onderstaande mail ontvangen.
U gaf daarin "Ik laat nu uitzoeken hoe ver we staan in de MER procedure en andere
processen die gaande zijn. U krijgt van ons daarover bericht".

Wij begrijpen dat niet alle informatie ook voor u direct ter beschikking is, echter we zijn
inmiddels weer ruim 10 weken verder en het is sindsdien stil gebleven.

Daarom nogmaals een vriendelijk doch dringend verzoek ons te informeren hoe het staat
om het MER-onderzoek waarvan de Provincie Gelderland ons meermaals eerder aangaf
dat
medio mei / juni 2018 dit onderzoek afgerond zou zijn.

Wachten uw spoedige informatie met belangstelling af.

Namens Actiegroep Babberichseweg

, woordvoerder.

ATTENTIE GRIFFIE ; Zou u deze correspondentie  ter beschikking willen stellen aan de
volledige gemeenteraad  ?  
Graag een bevestiging. Bij voorbaat dank !

Op za 15 sep. 2018 om 09:50 schreef 

Goedemorgen,

Dank voor uw mail.
WIj zien de berichten omtrent de MER, maar ook andere informatie omtrent de N-336
met belangstelling tegemoet.
Horen ook graag wanneer de wegbeheerder nu eindelijk eens gaat beginnen met de reeds
in november 2017 aangekondigde aanpassingen nabij Bettestraatje en bij Babborgaplein.
Inmiddels zijn we al weer bijna een jaar verder, de tijd vliegt maar het probleem wordt
maar niet aangepakt.

Bij voorbaat vriendelijke dank voor uw medewerking !

Vriendelijke groet,
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Actiegroep Babberichseweg
De Babberichseweg trapt op de rem !

Op vr 14 sep. 2018 om 09:55 schreef Carla Koers <C.Koers@zevenaar.nl>:
Geachte heer ,
Ik ben gaan zoeken in de mail en heb uw mail gevonden. Het spijt me dat ik deze mail 
over het hoofd heb gezien. Ik laat nu uitzoeken hoe ver we staan in de MER procedure 
en de andere processen die gaande zijn. U krijgt van ons daarover bericht. Ik kan u wel 
alvast meedelen dat de MER procedure nog loopt en er dus nog geen uitslag bekend is.

Met vriendelijke groet,
C.M. Koers - de Graaf 
Wethouder mobiliteit Zevenaar

Verstuurd vanaf mijn iPad
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